
 
 

 

 

 Referat 
  

Møte: DDPS Brukerråd  Benedikte-Marie Lio, Mental Helse 
Ungdom 
Margrete Nysterud, 
avdelingssjef DDPS 
Jonny Krogsund, LPP 
Synnøve Selmer, koordinator DDPS 
Sandra Bye og Lise-Lotte Engevik, 
NAV Drammen 
 

Møtedato: 13.09.23 
Tidspunkt: 09.45-11.30 
Sted: DDPS sentrum, Store 

møterom 
Møteleder:  Benedikte-Marie Lio 

Referent: Synnøve Selmer Forfall: Ruth-Eline Iversen, LEVE  
Stian Langli, seksjonsleder POLS 2 
Pauline Johannesson, A-Larm 
Wenche Steenstrup, Mental Helse 
 

 
Saksliste: 
 

Saksnr.  
17 /23 Velkommen ved leder 

Godkjenning av referat utsettes til neste møte 

18/23 Oppdatering fra brukerrådsmedlemmene 

Mental helse ungdom – Benedikte er i kontakt med Susie Fu i FoU i forbindelse 

med forskningsstudie PTSD.  

Deltatt på møte i Avdelingens kvalitetsutvalg (AKU) ved Drammen DPS, 

besluttet å markere Verdensdagen for Psykisk helse, med fokus på de ansatte i 

DDPS.  

LPP – Skal arrangere møte 4. oktober på «skap gode dager» der direktør for 

sykehuset på Modum Bad, Kari-Jussie Lønning kommer på besøk (se vedlagt 

invitasjon). 

19/23 NAV-losene 

Orienterer om hva de jobber med som NAV-loser, og tiltakene IPS og 

Jobbmestrende oppfølging. NAV-losene er med i samtaler på DDPS nesten 

daglig, og DDPS er veldig fornøyd med dette tilbudet.  Se vedlagt presentasjon.  



 
 

 

20/23 Del-Med-Meg 

Utgår grunnet fravær. 

21/23 Oppdatering fra ledelsen 

Margrete orienterer om arbeid som er påbegynt i klinikken ift. å styrke akutt 

kapasiteten i NSD og følge opp økonomisk bærekraftsplan for DPSene som 

innebærer å redusere antall DPS døgnseksjoner.  

 

Somatikk og psykisk helsevern skal inn i det nye sykehuset (NSD). En ROS-

analyse (risiko- og sårbarhet) har avdekket en for lav akuttkapasitet i NSD. Det 

må jobbes med tiltak for å styrke behovet for akutt kapasitet. Arbeid er 

igangsatt, men foreløpig ingen beslutning er tatt.  

Samtidig jobbes det samtidig med en langsiktig plan om å samlokalisere DPS 

døgnenhetene til 2-3 seksjoner. Viktig å understreke at antall døgnplasser ikke 

skal reduseres. Målet er å lage større seksjoner med likt sengeantall som i dag. 

 

Arbeid er påbegynt, men helt i oppstartfasen. Ingen beslutninger er tatt og det 

vil legges opp til medvirkning. Margrete vil holde brukerrådet orientert om 

videre prosess i arbeidet. 

22/23 Eventuelt 

LPP beholder sin representant inn i Brukerrådet frem til nytt sentralt 

Brukerråd er opprettet.  

 
Møtedatoer i 2023: 29.3, 24.5, 13.9, 25.10, 6.12 
 

 


